
(Revised 修訂)

Islands District Council           
Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee

離島區議會

旅遊漁農及環境衞生委員會會議議程




Date


:
10 March 2008 (Monday)




日期

:
2008年3月10日 (星期一)




Time

:
2:30 p.m.

時間

:
下午2時30分

Venue

:
Islands District Council Conference Room,





14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,





Central, Hong Kong

地點

:
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓





離島區議會會議室

I. Islands District Council Standing Order


離島區議會會議常規

II. Question on Facilities of Country Park on Lantau Island

(Paper TAFEHC 7/2008)

有關大嶼山郊野公園設施的提問
(文件 TAFEHC 7/2008號) 
III. Question on the Move of Refuse Collection Point at No.6 Yung Shue Wan Main Street, Lamma Island

(Paper TAFEHC 13/2008)

有關遷移位於南丫島榕樹灣大街6號的垃圾收集站的提問

(文件 TAFEHC 13/2008號)

IV. Question on Greening of the Surrounding Environment of Cheung Chau Service Reservoir

(Paper TAFEHC 16/2008)

有關綠化長洲配水庫附近環境的提問

(文件 TAFEHC 16/2008號)

V. Food and Health Bureau - The Proposed Food Safety Bill

(Paper TAFEHC 5/2008)

食物及衞生局擬議的《食物安全條例草案》
(文件 TAFEHC 5/2008號)

VI. Drainage Services Department – Outlying Islands Sewerage Stage 2 – Peng Chau Village Sewerage Stage 2
(Paper TAFEHC 14/2008)

渠務署 – 離島污水收集系統第2階段 - 坪洲鄉村污水收集系統第2期
(文件 TAFEHC 14/2008號)

VII. District Action Plan of the Food and Environmental Hygiene Department
(Paper TAFEHC 12/2008)

食物環境衞生署改善香港環境衞生的策略和工作

(文件 TAFEHC 12/2008號)

VIII. Food and Environmental Hygiene Department - Conversion of Aqua Privies into Flushing Toilets

(Paper TAFEHC 11/2008)

食物環境衞生署把部分鄉村旱廁改為沖水式廁所

(文件 TAFEHC 11/2008號)

IX. Achievement of the 2008 Year-end Clean-up (Islands District) of Food and Environmental Hygiene Department
(Paper TAFEHC 10/2008)

食物環境衞生署離島區2008年度歲晚清潔大行動的成果

(文件 TAFEHC 10/2008號)

X. Progress Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2007/08
(Paper TAFEHC 8/2008)

2007/08年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告

(文件 TAFEHC 8/2008號)
XI. Proposed Projects under District Minor Works (DMW) for 2008/09

(Paper TAFEHC 9/2008)

2008/09年度擬議地區小型工程名單
(文件 TAFEHC 9/2008號)

XII. Formation of Working Group for Activities of the Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee in 2008/2009

(Paper TAFEHC 15/2008)

成立2008/2009年度旅遊漁農及環境衞生委員會活動工作小組

(文件 TAFEHC 15/2008號)

XIII. Schedule of TAFEHC meetings in 2008/2009

(Paper TAFEHC 6/2008)
2008/2009年度旅遊漁農及環境衞生委員會會議日期

(文件 TAFEHC 6/2008號)

XIV.Date of Next Meeting

下次會議日期

